### 申請酒牌續期公告 大豐日本料理

現特通告:蔡金峰其地址為新界沙 田大圍村南道 53,55,61,63 號金昌樓 地下A2 舖,現向酒牌局申請位於新 界沙田大圍村南道 53,55,61,63 號金 昌樓地下A2 舖大豐日本料理的酒牌 續期。凡反對是項申請者,請於此 公告刊登之日起十四天內,將已簽 署及申明理由之反對書,寄交新界 大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4字 樓酒牌局秘書收。

日期: 2024年3月22日 NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **DAFENG** 

Notice is hereby given that Tsoi Kam Fung of Shop A2, G/F, Kam Cheong Building, Nos. 53, 55, 61, 63 Tsuen Nam Road, Tai Wai, Sha Tin, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of DAFENG situated at Shop A2, G/F, Kam Cheong Building, Nos. 53, 55, 61, 63 Tsuen Nam Road, Tai Wai, Sha Tin, New Territories. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 22-3-2024

# 申請酒牌續期公告

現特通告: 陳穎嘉其地址為香港 銅鑼灣耀華街20號地下,現向酒 牌局申請位於香港銅鑼灣耀華街 20 號地下 B & W 的酒牌續期。 凡反對是項申請者,請於此公告 刊登之日起十四天内,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交香港 灣仔軒尼詩道 225 號駱克道市政 大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期: 2024年3月22日 NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **B & W** 

Notice is hereby given that Chan Wing Ka of G/F, 20 Yiu Wa Street, Causeway Bay, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of B & W situated at G/F. 20 Yiu Wa Street, Causeway Bay, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F, Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice

Date: 22-3-2024

### 申請酒牌續期公告 濱松町日本料理

現特通告:楊嘉敏其地址為九龍佐 敦德成街 4-16 號富裕臺 A 座地下 2號舖,現向酒牌局申請位於九龍佐 敦德成街 4-16 號富裕臺 A 座地下 2號舖濱松町日本料理的酒牌續 期。凡反對是項申請者,請於此公 告刊登之日起十四天內,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交九龍深 水埗基隆街333號北河街市政大廈 4字樓酒牌局秘書收。

日期:2024年3月22日 NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIOUOR LICENCE BIN SONG TING JAPANESE RESTAURANT

Notice is hereby given that Yeung Ka Man Vienna of Shop 2, G/F, Block A, Fortune Terrace, 4-16 Tak Shing Street, Jordan, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of BIN SONG TING JAPANESE RESTAURANT situated at Shop 2 G/F. Block A. Fortune Terrace, 4-16 Tak Shing Street, Jordan, Kowloon. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

### NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **CHILL CAFE**

Notice is hereby given that WONG, KWOK YAN of SHOP B, G/F, LAWS COMMERCIAL PLAZA, NO. 788 CHEUNG SHA WAN ROAD, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respecof CHILL CAFE situated at SHOP B, G/F LAWS COMMERCIAL PLAZA, NO. 788 CHEUNG SHA WAN ROAD, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Pe Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice

Date: 22 March, 2024

### 申請酒牌續期公告 潮食地

現特通告: 黃國恩其地址為九龍 長沙灣道788號羅氏商業廣場地下 B舖,現向酒牌局申請位於九龍長 沙灣道788號羅氏商業廣場地下B 舖潮食地的酒牌續期。凡反對是 項申請者,請於此公告刊登之日 起十四天內,將已簽署及申明理 由之反對書,寄交九龍深水埗基 隆街333號北河街市政大廈4樓酒 牌局秘書收。

日期: 2024年3月22日

### NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **Al Dente**

Notice is hereby given that TSANG SHIU CHUNG of Shops No. 102-105, 1/F, Great Eagle Centre, 23 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of AL DENTE situated at Shops No. 102-105, 1/F, Great Eagle Centre, 23 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8th Floor, Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 22 March, 2024

### 申請酒牌續期公告 **Al Dente**

現特通告:曾兆聰其地址為香港灣 仔港灣道23號鷹君中心1樓102-105 號舖,現向酒牌局申請位於香港灣 仔港灣道23號鷹君中心1樓102-105 號舖 AL DENTE 的酒牌續期。凡反 對是項申請者,請於此公告刊登之 日起十四天內,將已簽署及申明理 由之反對書,寄交香港灣仔軒尼詩 道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌 局秘書收。

日期:2024年3月22日

## 申請酒牌續期公告 花串日本料理

現特通告:鄭淑媚其地址為中環 威靈頓街2至8號威靈頓廣場8 樓,現向酒牌局申請位於中環威 靈頓街2至8號威靈頓廣場8樓 花串日本料理的酒牌續期。凡反 對是項申請者,請於此公告刊登 之日起十四天内,將已簽署及申 明理由之反對書,寄交香港灣仔 軒尼詩道225號駱克道市政大廈8 字樓酒牌局秘書收。

日期: 2024年3月22日 NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE Hanagushi Japanese Restaurant

Notice is hereby given that CHENG SHUK MEI MEIMEI of 8/Floor Wellington Place, 2-8 Wellington Street, Central, H.K. is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Hanagushi Japanese Restaurant situated at 8/Floor Wellington Place, 2-8 Wellington Street Central, H.K. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice

Date: 22-3-2024

# 申請新酒牌公告

現特通告:陳祥碧其地址為九龍 尖沙咀東麼地道 75 號南洋中心地 下高層 33-45, C1 號鋪,現向酒牌 局申請位於九龍尖沙咀東麼地道 75 號南洋中心地下高層 33-45, C1 號鋪東和樓的新酒牌。凡反對是 項申請者,請於此公告刊登之日 起十四天內,將已簽署及申明理 由之反對書,寄交九龍深水埗基 隆街333號北河街市政大廈4字樓 酒牌局秘書收

日期: 2024年3月22日

## 廣東省陽江市陽東區人民法院

本院受理黃愛霞訴你離婚糾紛 案,現已審理終結。現依法向你公告送 達(2023)粤 1704 民初 2236 號民事判決 書。自本公告發出之日起經過60日即 視為送達。如不服本判決,可在公告期 滿之日起30日內向本院遞交上訴狀及 副本,上訴於廣東省陽江市中級人民法 院。

特此公告。

陽江市陽東區人民法院 二〇二四年三月十九日

香港特別行政區

申素書編號: LBTC731/2024

C1: 葉耀忠 (IP YIU CHUNG) C2: 葉瀚晉 (IP HON CHUN) 對

張卓鋒經營九鳥物流 (CHEUNG CHEUK FUNG T/A NINETY-NINE LOGISTICS)

通告

勞資審裁處現接獲申索人C1:業權忠 (IP YIU CHUNG), C2:業葡晉 (IP HON CHUN) 人稟申索,向被 告人張卓鋒經營九島物流 (CHEUNG CHEUK FUNG TA NINETY-NINE LOGISTICS) 並討中索訴項。本 索將在九龍川上房道 80號 申續等 歐號於於南州、日期時間是2024年5月7日上午9時15分。並計一月向九龍 加上居道 36號地下勞資審裁處登記處案取此中索書網本一份。如在本通告日期起計二十一日內被告人仍不 與該登記處聯絡,法庭可在其缺席情況下進行聆訊

日期: 2024年3月19日

此通告刊登在香港發行之中文報章大公報一天

司法常務主任

申索人

## 遺失聲明

茲有如下一套海運提單(3份原件3份副本)遺失,詳細信息如下

提單號: TC24-GSH07: 船 名: GOLDEN SKY HAHA; 提單日: 18th FEBRUARY, 2024; 裝運港: YOSU, KOREA:

卸貨港: JIAXING, CHINA

如有拾獲者,請即與我司聯繫。聯繫方式: 【 麥先生 +852 5181 3588 】

【 黃小姐 +852 2863 3042 】 特此聲明。

> Sinopec Chemical Commercial Holding (Hong Kong) Company limited 2024年3月15日

### NOTICE ON APPLICATION FOR TRANSFER OF LIQUOR LICENCE **CALLE OCHO**

Notice is hereby given that HATFIELD, Benjamin Mark of 16C, Lee & Man Commercial Center, 169 Electric Road, North Point, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for transfer of the Liquor Licence in respect of CALLE OCHO situated at Shop K on Ground Floor & A Portion of First Floor 9 Kingston Street Fashion Walk Causeway Bay H.K. to TURVEY, Bethany Alex of 16C, Lee & Man Commercial Center, Alex of 16C, Lee & Man Commercial Center, 169 Electric Road, North Point, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8th Floor. Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 22 March, 2024

#### 申請酒牌轉讓公告 **CALLE OCHO**

現特通告: HATFIELD, Benjamin Mark 其地址為香港炮台山區電氣道169 號理文商業中心16C,現向酒牌局 申請位於香港銅鑼灣京士頓街9號 FASHION WALK地下K鋪及1樓部份 CALLE OCHO 的酒牌轉讓給TURVEY Bethany Alex 其地址為香港炮台山區電氣道169號理文商業中心16C。 凡反對是項申請者,請於此公告刊 登之日起十四天內,將已簽署及申 明理由之反對書,寄交香港灣仔軒 尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓 酒牌局秘書收。

日期:2024年3月22日

# 寻黄云弟

见字后请即致电内地电 话:13268160986 或香港 电话:(852) 2835 7542 与香港国际社会服务社 社工熊小姐联络,以商 讨一个在香港出生孩子 的抚养及福利事宜,孩 子在 2021 年 2 月 25 日 出生。

## 廣東省梅州市中級人民法院

公告 (2022) 奥 14 民初 276 號 黃碧青、黃超引

本院受理(2022)粵14民初276號原告丘仕龍與 被告董碧青、董超引民間借貸糾紛一案,已審理終 結。現原告丘仕龍向廣東省高級人民法院提起上 訴,因採用其他方式無法直接向你送達,現依照相 關法律規定,向你公告送達上訴狀副本,丘仕龍上 訴請求如下:一、請求依法撤銷一審判決第三項,改 判被上訴人黃超引對被上訴人黃碧青的債務承擔共 同還款責任,被上訴人黃超引與被上訴人黃碧青共 同承擔上訴人擔保服務費700元。二、請求判令·

審、二審訴訟費用由兩被上訴人承擔。自本公告發

出之日起經過三個月,即視為送達。你提出答辯制

和舉證期限為公告期滿後三十日內

特此公告。 廣東省梅州市中級人民法院 二〇二四年二月二十六日



